
附件：
2022年北京大学艺术管理与文化产业暑期学校学员申请表

	姓 名
	
	性 别
	
	出生年月
	
	照
片

	政治面貌
	
	生源地
	
	民 族
	
	

	所在高校、院系
	
	

	所学专业、入学年月
	
	

	通讯地址
	
	邮政编码
	

	联系电话（手机）
	
	E-mail
	

	请简述对暑期学校本期主题的认识，及参加此次暑期学校的目的（不超过1000字）：



	申请人主要科研情况简介（请说明具体时间、科研或项目名称、个人承担角色及所获成果等，发表论文名称、发表期刊和发表时间）：


	申请人主要获奖情况简介（请注明获奖时间、奖项名称、级别及其他重要信息）：


	申请人担任学生干部、社会实践活动经历（请说明活动时间、名称、主要内容和所得成果等，或本科期间担任的学生职务、策划或组织的学生活动情况）：


	其他有价值的参考信息（如除上述外的其他个人重要经历、特长、爱好等）：



	申请人外语水平证明（如全国大学英语四六级、全国专业英语四八级、TOEFL、GRE、IETLS等，如外语专业本科毕业，可提交学位证书以资佐证）：



	教务部门确认该生名次（本科生由教务处确认、研究生由研究生院/部/处的培养部门确认）：
申请人          所在专业的同年级人数为   人。该生学习成绩总评名次：第  名，在前    % 以内。
教务部门负责人签字（公章）：       日期：    年   月   日

	申请人个人承诺书：

我保证提交的申请表和其他全部申请材料的真实性和准确性。如所提交的信息不真实或不准确，本人同意取消本人的“2022年北京大学艺术管理与文化产业暑期学校”申请资格。 

申请人签名：       日期：    年   月   日


联系人：张瑾瑜、裴慧恩、邓源             邮  箱：ici@pku.edu.cn

地  址：北京大学燕南园51号院            网  址：www.icipku.org

备注：

1. 中英文报名表选择其一填写即可。

2. 请将该报名表发送至电子邮箱ici@pku.edu.cn。
Application Form of 2022 Arts Management and Cultural Industries Summer School of Peking University

	Name
	
	Gender
	
	Photo

	Date of birth
	
	Country
	
	

	University &
School
	
	

	Major &

Date of enrollment
	
	

	Address
	
	Postal Code
	

	Contact number (mobile phone)
	
	E-mail
	

	Please briefly describe your understanding of the theme of this summer school and the purpose of attending this summer school (no more than 1000 words):



	Brief introduction to the applicant's main scientific research (please list the specific time, research/project, personal role and achievements, and the title of the paper, the journal and time of published papers):



	Brief introduction of the applicant's main awards (please specify the award time, title, level and other important information):



	The applicant's experience of student leadership and social practice activities (please specify the time, title, main contents and achievements of the activities, or the student positions held during the undergraduate period, and the student activities planned or organized)：


	Other information (such as personal experiences, specialties, hobbies, etc. in addition to the above):



	The applicant's foreign language proficiency certificate (such as CET4, CET6, TEM 4, TEM8, TOEFL, GRE, IETLS, etc., and the degree certificate can be submitted to support the graduation from foreign language majors):



	The academic affairs department shall confirm the student's rank (undergraduate students shall be confirmed by the academic affairs office, and graduate students shall be confirmed by the School / Department / Office of the Graduate Department):
The Applicant        ranked as      among     people of the same major, within the top    % of the total.

Signature of the person in charge of academic affairs department (official seal)：        

 Date:               

	Applicant's personal commitment:

I guarantee the authenticity and accuracy of the submitted application form and all other application materials. If the information submitted is untrue or inaccurate, I agree to cancel my application for “2022 Summer School of Arts Management and Cultural Industries of Peking University”.

Applicant’s signature：               Date:              



